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CDA Bladel maakt zich zorgen over 
kermissen in de dorpen: ‘Kleine kermis 
leidt tot veel ergernis in Hoogeloon’  
BLADEL - Het CDA maakt zich zorgen over de kermis in Bladel, maar ook over het 
volksvermaak in de kleíne kernen van de gemeente. De aanleiding daarvoor is dat de kermis 
in Hoogeloon maar ‘twee echte attracties’ had. Fractievoorzitter Niels Beerens heeft daar 
vragen over gesteld bij het college. 
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De gemeente heeft eerder aangegeven dat het van belang is dat de kermis, zeker ook in de 
kleine kernen, blijft voortbestaan. Deze moet daarom aantrekkelijk zijn. Het streven is dat er 
meer attracties komen. Er moet voldoende vermaak zijn voor kinderen en jongeren. 

Het CDA heeft klachten gekregen van inwoners van Hoogeloon dat de kermis in juni kleiner 
was dan vorig jaar. De rups ontbrak. Voor de jonge kinderen was er een draaimolen, voor 
oudere kinderen de botsauto’s. ‘Welgeteld twee echte attracties’, schrijft Beerens. ‘Voor de 
grote middengroep kinderen, zes tot twaalf jaar, was er dus helemaal niks. Wel konden 
kinderen zich vermaken bij de grijpkramen, schiettent, eendjes vissen of een van de 
eetkramen.’ 



Aantrekkelijker maken 

Beerens wil weten of het college initiatieven heeft ondernomen om de kermissen 
aantrekkelijker te maken. Hij vraagt of er op de kermissen die nog moeten komen, in Bladel 
en Casteren, ook minder attracties komen. Wat gaat het college doen om dat te voorkomen? 

Verder is het raadslid ter ore gekomen dat fanfare Wilhelmina bij haar tent op het kerkplein in 
Hoogeloon een luchtkussen had willen plaatsen, maar daar geen vergunning voor kreeg. De 
reden zou zijn dat dat concurrentie zou zijn voor de kermisexploitanten. ‘Kan het college zich 
voorstellen dat deze beslissing, in combinatie met een uitgeklede kermis in Hoogeloon, tot 
veel ergernis heeft geleid in de Hoogeloonse gemeenschap’, merkt Beerens op. 

Als de kermissen niet toekomstbestendig zijn, vallen er allerlei activiteiten weg, zoals een 
wielerronde en een feesttent van verenigingen 

Niels Beerens, Fractievoorzitter CDA Bladel  

Hij spreekt de vrees uit dat als de kermissen niet toekomstbestendig zijn, er allerlei 
activiteiten wegvallen. Hij denkt daarbij aan een wielerronde en een feesttent van 
verenigingen. Ook de horeca organiseert van alles rond de kermis. Het zijn met name deze 
activiteiten die voor vertier zorgen in een kleine kern. 

Steeds verder uitgekleed 

Het CDA is bang dat de kermissen de komende jaren steeds verder uitgekleed worden en 
mogelijk zelfs verdwijnen. Dat is de reden dat de partij vraagt het kermisbeleid nog eens goed 
onder de loep te nemen. Ook wil het CDA weten of het college bereid is te investeren in 
toekomstbestendige kermissen. Een mogelijkheid die Beerens noemt is door inwoners meer te 
betrekken bij het organiseren van kermissen in de kernen. 

 


